

Date: 1st February 2026

٢٠٢٦ فبراير ١

Closure of Board of Directors Nomination Period
Announcement

إعلان بشأن إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Further to the announcement made on 18th January 2026 on opening of the election for candidacy of ten Board of Directors membership for a three-year term (2026 -2029), Takaful International Company B.S.C would like to announce the closure of the receiving nominations on 1st February 2026 at 4:00 pm.

Upon obtaining the Central Bank of Bahrain's approval, the candidates' names and details will be published on Bahrain Bourse's and the Company's websites on the date of Annual General Meeting Agenda publication.

The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 29th March 2026.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact us on 17565686, grc@gigtakaful.bh.

عطفاً على الإعلان عن فتح باب الترشح لانتخاب عشرة أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (٢٠٢٩-٢٠٢٦) بتاريخ ١٨ يناير ٢٠٢٦، تعلن شركة التكافل الدولية ش.م.ب. عن إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة في تمام الساعة الرابعة مساءً من تاريخ ١ فبراير ٢٠٢٦.

سيتم نشر أسماء وتفاصيل المرشحين على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين والموقع الإلكتروني للشركة، وذلك في تاريخ نشر جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية، بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي.

وستجري عملية الاقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ ٢٩ مارس ٢٠٢٦.

لأي استفسارات يرجى التواصل معنا على الرقم التالي ١٧٥٦٥٦٨٦، أو على البريد الإلكتروني grc@gigtakaful.bh

Name	Najat Al Wadi	نجلة الوادي	الإسم
Title	Manager – Governance, Risk Management, Compliance & Shari'a Control	مدير الحكومة، إدارة المخاطر، الالتزام والرقابة الشرعية	المسماي الوظيفي
Company Seal		Signature	
			